
پرسپولیس تیم 
باثبات لیگ برتر است 

و یک تیم خیلی 
خوب و حرفه ای 

محسوب می شود 
که شاکله اش را حفظ 

کرده است اما ما 
هم تیم دست و پا 
بسته ای نیستیم و 

می خواهیم بهترین 
عملکرد را مقابل 

پرسپولیس داشته 
باشیم

مربیگری در دومین 
تیم طی سه فصل

ابراهیــم صادقــی بعــد از انجــام 
437 بــازی برای ســایپا، به عنوان 
مربــی نیــز کارش را در همیــن 
باشــگاه شــروع کــرد. ســپس در 
ســایپا به عنوان سرمربی انتخاب 
شــد، امــا در هفتــه بیســتم لیــگ 
بیســتم و بعــد از گذرانــدن 56 
بازی به عنوان سرمربی سایپا، به 
دلیــل بی مهــری مدیرعامل وقت 
از ایــن تیــم جــدا شــد. اتفاقی که 
بــرای ســایپا نتیجه بخــش نبــود. 
صادقــی امــا مربیگــری اش را در 
کنــار محمــد ربیعــی و بــه عنــوان 
دســتیار او در مــس رفســنجان 
ادامــه داد. در واقــع او بــا این کار، 
خودش را از چهره ای تک باشگاه 
خــارج کــرد و امســال بــه عنــوان 
دســتیار ربیعــی در ذوب آهــن 
ســومین تیــم را از زمــان شــروع 
فوتبــال حرفه ای تجربــه می کند. 
البته او فوتبالش را از پرسپولیس 
شــروع کــرد، امــا هیــچ گاه از رده 
پایــه به تیم بزرگســالان نرســید و 
بــه عنوان بازیکن حرفه ای کارش 
را از ســایپا و در اواخر دهه هفتاد 

شــروع کــرد.

شنانی: گلم را به 
روح عجمی پور 

تقدیم کردم
حســین شــنانی یکــی از گلزنــان 
فــولاد  بــل  مقا نفــت  صنعــت 
همیشــه  بــی  ر د «  : یــد می گو
حســاس بــوده و بــازی بــا فــولاد 
هم بازی حســاس و ســختی بود. 
دو تیــم بازی هــای قبلــی را باختــه 
بودنــد و آمــده بودنــد کــه امتیــاز 
بگیرنــد کــه ایــن موضــوع کار 
را ســخت می کــرد. مــن خــودم 
پیــش از ایــن در دربــی گیــان و 
دربــی اصفهــان بــازی کــرده بودم 
و خوشــبختانه در هــر دو دیــدار 
هم گل زده بودم. خیلی دوســت 
داشتم در این دربی هم گل بزنم 
کــه خــدا را شــکر با همــت بچه ها 
و تیــم این اتفــاق رخ داد. من بعد 
از بازی با اســتقال اصاً از خودم 
راضــی نبــودم و خــودم را در حد و 
انــدازه لازم نمی دانســتم، ولــی با 
گلزنــی در دربــی انگیزه ام بیشــتر 
شد و باید بگویم تازه کارم شروع 
شــده و موتــور گلزنــی ام روشــن 
شــده اســت.« او دربــاره شــادی 
گل بازیکنــان صنعــت نفــت ایــن 
طــور می گویــد: »ایــن شــادی گل 
هماهنگ شــده بــود و پس از گل 
دوم انجــام شــد؛ می خواســتیم 
بــه محمدرضــا عجمی پــور کــه به 
تازگــی او را از دســت داده ایــم 
بگویــم در آرامــش بخــواب و 
روحــت در آرامــش. ایــن بــرد را 
بــه عجمی پــور تقدیــم می کنیــم. 
از دســت دادن او شــوک بزرگــی 
بــود زیــرا بــه حضــور و درخشــش 
او در ایــن فصــل خیلــی امیــدوار 
بودیــم. امــا قســمت ایــن بــود و 
شــادی بعــد از گل مان هــم به یاد 
عجمی پــور بــود و ایــن کمتریــن 
کاری بــود که بــرای آرامش روح او 
انجــام دادیــم. امســال چنــد تیم 
خیلــی هزینــه کرده انــد و مــا با آن 
تیم هــا تفــاوت زیــادی داریــم امــا 
بازیکنــان و کادرفنــی هم قســم 
شــده اند کــه بــا قلب مــان بــرای 
خوشــحالی مردم آبادان و شــادی 

روح عجمی پــور بــازی کنیــم.«
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 سیاوش بختیاری زاده

پروین هم سمت جایگاه نرفت

سیاوش بختیاری زاده پیشکسوت باشگاه فولاد خوزستان درباره دو شکست 
اخیر این تیم و حواشی ایجاد شده برای علیرضا منصوریان می گوید: »اتفاقات 
و حواشــی کــه دو روز پیــش از برگــزاری مســابقه دو تیــم در اهــواز افتــاد تمرکــز 
منصوریــان و شــاگردانش را به هــم ریختــه بــود. یــک روز علی پرویــن با آن همه 
بزرگــی در قامــت ســرمربی پرســپولیس در ورزشــگاه آزادی خداحافظــی کــرد و 

بــا این که»ســلطان فوتبــال ایران« بود، به ســمت جایگاه تماشــاگران نرفت.

کمال کامیابی نیا

تکذیب شایعه جدایی

کمــال کامیابی نیــا بازیکــن ذوب آهــن به واســطه مصدومیتــی که نصیبش 
شــده در دو بازی اول ذوب آهن مقابل ملوان و ســپاهان غایب بود و دوران 
نقاهــت را طــی می کنــد. در ایــن باره گفته می شــد مصدومیــت کامیابی نیا 
ممکن است طولانی شود و به همین خاطر احتمال جدایی او از ذوب آهن 
وجــود دارد. بــا ایــن حــال مدیــران ذوب آهن این شــایعه عجیــب را تکذیب 

کرده انــد. جــذب مهرداد رضایــی به این شــایعات دامن زد.

عیسی آل کثیر

در انتظار مجوز بازی

در شرایطی که فهرست ۱۷ نفره سپاهان به سازمان لیگ ارسال شده، هنوز 
عیســی آل کثیــر و دابو، هافبک ســابق فیورنتینــا اجازه بازی ندارند. ســپاهان 
در صــدد اســت بــا تغییراتــی در ارقــام قراردادهــا و جابه جایــی آنهــا، مبلــغ 
قراردادهــای خــود را بــه زیــر ســقف بیاورد تــا بتواند قــرارداد ایــن دو بازیکن را 
ثبت کند؛ مشــابه کاری که اســتقلال انجام داده و با کاهش قرارداد تعدادی 

از نفراتــش، مبلــغ کلــی قراردادهــای خــود را به زیر ســقف کاهش داد.

در آینه لیگ
فوتبال ایران

حســین چرخابــی پیشکســوت باشــگاه 
سپاهان در مورد دربی اصفهان می گوید: 
»حرف آخر را همین اول باید بگویم. ربیعی 
گفــت کــه زور مــا بــه ســپاهان نمی رســید 
و فکــر می کنــم ایــن بهتریــن تحلیــل برای 
بــازی بــود. البتــه ایــن بــازی خیلی ســریع 
و تنــد و تیــز بــود. ســپاهان تــاش می کرد 
مالکیت توپ را به دست بیاورد و حمات 
بیشتری داشته باشد. ذوب آهن هم سعی 
می کرد روزنه های دفاعی خود را بپوشــاند 
و روی ضدحمــات برنامه ریــزی کــرده 
بــود. بعــد از تماشــای بــازی دوم ســپاهان 
بــه یقیــن رســیدم که مورایس بعــد از یک 
ســال کار در لیگ ایران و کســب شناخت 
بیشتر، کاماً متوجه شده است که باید با 
برنامه های مختلف در زمین حاضر شود. 
آنهــا در بــازی بــا تراکتــور تــاش می کردند 

با ارســال مســتقیم و توپ های عمقی، به 
دروازه حریف برسند. این تاکتیک به این 
دلیل انتخاب شده بود که میانگین قدی 
دفــاع تراکتور نســبتاً کوتاه بــود. بازیکنان 
هجومــی تراکتور با دوندگی و ســرعت بالا 
به فضای پشت دفاع تراکتور می رسیدند 
و فرصت هــای خــوب گلزنــی بــه دســت 
می آوردنــد. ضمــن اینکــه طایی پوشــان 
مهاجمــان ســرزن قهــاری ماننــد مغانلــو، 
اســدی و شــکاری دارند، امــا از آنجایی که 
ذوب آهــن عمــق دفــاع خــود را بــه خوبــی 
پوشــش داده بــود،  برخــاف بــازی قبــل، 
این بار مدافعان کناری سپاهان نفوذهای 
بی شــماری داشــتند. بــرای مثــال در یکی 
از صحنه هــا میــاد زکی پــور مدافــع چــپ 
ارسال کرد و رامین رضاییان با سر به توپ 
ضربه زد. دوندگی بیش از اندازه بازیکنان 

ذوب آهن بازی را چشم نواز کرده بود.« او با 
اشــاره به مهمترین نقطه ضعف سپاهان 
می گویــد: »در دو هفتــه اخیــر ســپاهان 
هیــچ وقــت عقب نیفتاده یــا تا دقیقه 80، 
نتیجه بازی اش صفر - صفر نبوده است که 
واکنش اعضای تیم، بازیکنان و برنامه های 
مورایس را تماشا کنیم. سپاهان، استقال 
و پرسپولیس )تیم های بالانشین لیگ( به 
اصطاح کشــیده اول را نخوردند تا ببینم 
اوضاع شــان بــه چــه شــکل اســت، اما در 
کل بایــد بگویــم کــه یکــی از ایــرادات ایــن 
تیم، سریع فرو رفتن به فاز دفاعی است. 
در همیــن بــازی قبلی چنــد مرتبه توپ به 
تیــرک ســپاهان برخــورد کــرد و مورایــس 
بــه همیــن خاطــر دســت به تعویــض زد و 
مدافــع بــه ترکیبــش اضافه کرد. مشــکل 
بعدی این است که همانند فصل گذشته 

ایــن تیــم روی شــروع مجددهــا )پرتــاب 
اوت، کرنرها و ضربات ایستگاهی( ضعف 
دارد.« پیشکســوت باشــگاه ســپاهان 
دربــاره عملکــرد محمدجواد حســین نژاد 
ایــن طــور می گویــد: »وقتی بازی را تماشــا 
کردم در بین دو نیمه به کسانی که کنارم 
بودند گفتم ما شــاهد محرم نویدکیا دوم 
هستیم به شرطی که خودش را گم نکند. 
یکی از مهمترین نقاط مثبت این بازیکن، 
سربالا بازی کردن و آگاهی محیطی بالای 
اوســت. بــه نظــرم مصدومیــت محمــد 
کریمــی در مســابقه اول، توفیــق اجبــاری 
حســین نژاد اســت. البتــه فوتبــال ایــران 
و اصفهــان اســتعدادهای زیــادی دارنــد، 
بخصوص سپاهان که آکادمی خوبی دارد 
و صرف نظر از توفیق های اجباری نباید به 
آکادمی نگاه لیست پرُ کن داشته باشیم.«

 چرخابی: حسین نژاد، نویدکیا
دوم سپاهان است البته به یک شرط

امین کاظمیان وینگر ذوب آهن اصفهان 
که فصل گذشته در مس کرمان حضور 
داشــت، ایــن فصــل اهــداف مهمــی را 
دنبال می کند. او عاوه بر اینکه به دنبال 
آرامش است، تاش می کند تا بتواند با 
بازی های درخشانش به تیم ملی دعوت 
شود. کاظمیان که از پیروزی در بازی اول 
مقابل ملوان بندرانزلی خیلی خوشحال 
است، فکر می کند اگر داور آن پنالتی را 
در بازی دوم مقابل سپاهان نمی گرفت، 
می توانســتند نتیجــه بهتــری بگیرنــد. 
وینگــر جــوان ذوب آهــن که امیــدوار به 
روزهای بهتر در ذوب آهن است، درباره 
شرایط خودش، تیمش، بازی بعد مقابل 

پرسپولیس و... صحبت می کند.
 ظاهراً پیش از شروع فصل 

پیشنهادات خیلی خوبی داشتی اما چه 
شد که پیشنهاد ذوب آهن را پذیرفتی؟

بله، پیشنهادات خوبی داشتم اما یکی از 
دلایلــی که باعث شــد بــه ذوب آهن بروم 
آرامش این باشگاه بود. من فصل پر فراز 
و نشیبی را در مس کرمان گذراندم و حالا 
می خواستم جایی باشم که آرامش داشته 
باشــم. ذوب آهن هم باشگاهی ریشه دار 
و آرامی است که البته حضور آقای ربیعی 
هــم باعــث شــد اینجــا را انتخــاب کنــم. 
شــناخت کمــی از آقای ربیعی داشــتم اما 
می دانســتم خودش آرام اســت و شــرایط 
برای من با حضور ایشان بهتر خواهد بود، 
به همین دلیل ذوب را انتخاب کردم و فکر 

می کنم بهترین انتخاب است.

 ذوب آهن در بازی اول خیلی خوب 
شروع کرد و ملوان را در انزلی 

شکست دادید اما در بازی دوم مقابل 
سپاهان با ۲ گل مغلوب شدید...

خیلی خوشحالیم که در بازی اول 3 امتیاز 
را گرفتیــم. می خواســتیم شــروع خوبــی 
داشته باشیم که خدا کمک کرد و با تاش 
بچه هــا و زحمــات کادرفنــی توانســتیم به 
ایــن مهم دســت پیدا کنیــم. در بازی دوم 
هــم خیلی خــوب کار کردیم اما اگر تمرکز 
بیشتری داشتیم، شکست نمی خوردیم. 
به هر حال امتیازات این بازی را از دست 
دادیــم. البتــه ســپاهان تیــم خیلی خوبی 
اســت کــه بــرای کســب قهرمانــی تــاش 
می کند. فوتبال هم بالا و پایین زیاد دارد 

که در این بازی، از شانس بد، باختیم.
 در این بازی یک پنالتی برای 

سپاهان گرفته شد که یک سری از 
کارشناسان معتقدند درست نبود.

نظر کارشناسان مهم است اما تصاویر آن 
صحنــه را که دیدیم، فکــر نمی کنم پنالتی 
باشــد. فوتبــال در ایــران همین اســت و تا 
وقتی VAR نیاید شــرایط به همین شــکل 
خواهــد بــود. شــاید اگــر آن پنالتــی گرفتــه 

نمی شد، نتیجه برعکس رقم می خورد.
 یعنی می توانستید ببرید؟

بلــه، اگــر پنالتی گرفته نمی شــد، نتیجه 
بهتری می گرفتیم.

 چرا هیچ کس به آن پنالتی 
اعتراض نکرد؟

ایــن رفتــار، از روی صداقــت باشــگاه 
اســت. ما اصاً درگیر حواشی نشدیم و 
اگر اعتراضی باشــد باشــگاه آن را انجام 
خواهــد داد و مــا فقــط تمرکزمــان روی 

بازی خواهد بود.
 ذوب آهن این فصل چه هدفی را 

دنبال می کند؟
هدفگــذاری خوبی داریم و می خواهیم جزو 

تیم های خوب نیمه بالایی جدول باشیم.
 خودت چه هدفی را در ذوب آهن 

دنبال می کنی؟
ان شــاءالله شــرایط جــوری رقــم بخــورد 
کــه بتوانم به ذوب آهــن کمک کنم و در 
نهایت به تیم ملی دعوت شوم تا در جام 

ملت ها حضور پیدا کنم.
 یعنی امیدوار هستی به تیم ملی 

دعوت شوی؟
توکل به خدا. اگر خدا بخواهد همه چیز 
درســت می شــود. من هم تمام تاشــم 

دعوت شدن به تیم ملی است.
 بازی بعدی مقابل پرسپولیس 

است. چه نظری در مورد این بازی 
داری؟

پرســپولیس تیــم باثبــات لیــگ برتــر 
است و یک تیم خیلی خوب و حرفه ای 
محســوب می شــود کــه شــاکله اش را 
حفظ کرده است اما ما هم تیم دست 
و پــا بســته ای نیســتیم و می خواهیــم 
بهترین عملکرد را مقابل پرسپولیس 

داشته باشیم.
 گفته می شود احتمالاً این بازی 

هم بدون تماشاگر برگزار خواهد 
شد. این مسأله به نفع ذوب آهن 

خواهد بود؟
شــنیدیم بــازی هفته ســوم با تماشــاگر 
در آزادی برگزار می شــود که این مســأله 
هم صددرصد مشــخص نشــده. به هر 
حال اگر پرســپولیس تماشــاگر نداشته 
باشد، به نفع ما خواهد بود. هر چند که 
زیبایی فوتبال به تماشــاگرانش است و 
امیدوارم بانوان سرزمین من هم بتوانند 
بــه ورزشــگاه بیایند تا با امتیــاز برگردیم 
و شــیرینی ایــن امتیاز گرفتــن برای مان 

بیشتر شود.
 یعنی برای برد به میدان می روید؟

ان شــاءالله. بــرای بــرد می رویــم و فکــر 
می کنم پیروزی دور از دسترس نیست.

می خواهم از ذوب آهن به تیم ملی برسم

کاظمیان: پیروزی مقابل پرسپولیس 
دور از دسترس نیست

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار


